
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-11-16, § 24 
 
 

 
 Tid: 16 november 2006 kl 15.00 – 15.20  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 1 december 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund   Leif Rönngren 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Leif Rönngren (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§ 1-8 och 10-34 
Åsa Romson (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-32 och 34 

 
Ersättare 

 Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande § 9 
Gunnar Sandell (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m), tjänstgörande § 33 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, Bengt 
Hjelm, Gunnar Jensen, Petra Nieto och Göran Widegren samt borgarrådssekreterarna 
från roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 

 
  

 
 
 
§ 24 



  

Ansökan om bidrag för marksanering vid Junibacken. Remiss 
Dnr M2006-510-01224 
Bordlagt 21 september 2006 nr 16 och 19 oktober 2006 nr 23 
 
Markkontoret hade den 30 augusti 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till kommunstyrelsen.
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), vice ordföranden Leif Rönngren m fl (s) 
samt ledamöterna Ulf Fridebäck (fp) och Gabriel Marawgeh (kd) yrkade bifall till 
förslag som redovisas i bilaga K. 
 
Yrkande om återremiss och beslut i denna del  
 
Ordföranden Mikael Söderlund (m) upptog först yrkandet av honom m fl (m), vice 
ordföranden Leif Rönngren m fl (s) samt ledamöterna Ulf Fridebäck (fp) och Gabriel 
Marawgeh (kd) att återremittera ärendet. Vid propositioner på bifall respektive avslag 
till detta yrkande fann ordföranden att nämnden beslutat bifalla återremissyrkandet.  
 
Reservation  
 
Ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa Romson (mp) för beslut idag enligt kontorets 
förslag. 
 
Beslut 
 
Marknämnden hade sålunda beslutat att återremittera ärendet och att uppdra åt 
kontoret att, i samråd med Stockholm Parkering AB, undersöka möjligheten att genom 
samordning med anläggandet av ett parkeringsdäck delfinansiera marksanerings-
kostnaderna. 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
      Tillhör § 24, bilaga K 
 
      Marknämnden 2006-11-16 
 
    Tillhör ärende nr 24 
 
    Ansökan om bidrag för  
    marksanering i Junibacken. 
    Remiss 
 
    Leif Rönngren m fl (s) 
    Mikael Söderlund m fl (m) 
    Ulf Fridebäck (fp) 
    Gabriel Marawgeh (kd) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att återremittera ärendet 
 
att uppdra åt kontoret att, i samråd med Stockholm Parkering AB, undersöka 
 möjligheten att genom samordning med anläggandet av ett parkeringsdäck 
 delfinansiera marksaneringskostnaderna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


